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Zastupitelstvo města Čáslavi 
 

ZÁPIS z I. zasedání konaného v pondělí, 10.02.2025 na Nové scéně Dusíkova divadla v Čáslavi 
(adresa: Masarykova 194, 286 01 Čáslav) 

 

Přítomni: 
Starosta: Ing. Jaromír Strnad 
Místostarostka: Mgr. Renata Vaculíková 
Radní: Ing. Zdeňka Nezbedová, MUDr. Julie Provazníková, Ing. Josef Ruml, Mgr. Jiří Žaloudek 
Zastupitelé: Mgr. Václav Drda, RNDr. Tomáš Hasík, Martin Horský, Mgr. Martin Jusko, Mgr. Daniel Mikš, JUDr. Vlastislav 
Málek, Vojtěch Nezbeda, MUDr. Ctibor Provazník, Mgr. David Tichý, Bc. Alice Vavřinová, Mgr. Filip Velímský Ph.D. 
Tajemník MěÚ: Ing. Martin Ronovský, DiS. 
Omluveni: místostarosta: MUDr. Ervin Petrikovič; zastupitelé: Ing. Drahomír Blažej, MBA, Ing. Jiří Havlíček, MBA, Jiří 
Honzíček 
Předsedající: Ing. Jaromír Strnad 
Hosté:  
Zapisovatelka: Zdeňka Veselá 
 

Zahájení 
Zasedání ZM zahájil starosta města v 17:00 hodin a přivítal všechny přítomné.  
Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem o obcích, občané byli informováni o místě, době a 
navrženém programu zasedání způsobem v místě obvyklém, tj. plakáty na plakátovacích plochách a na úřední desce 
městského úřadu, po dobu nejméně 5 dní před konáním zasedání. Pozvánka visela ještě v okamžiku konání zasedání. 
Upozornil dále, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam, který bude po anonymizaci zveřejněn na stránkách 
městského úřadu a jako již tradičně, po několik jednání zastupitelstva, je toto zasedání i v přímém přenosu veřejně 
vysíláno. 
Sdělil, že zprávy na dnešní jednání byly zveřejněny 5 dní před konáním zasedání na úřední desce městského úřadu a 
následně byli zveřejněny ještě dvě dodatečné zprávy. Následně sdělil, že z dnešního programu bude vyřazen první bod 
„Sbor dobrovolných hasičů Bohumín Kopytov _ poděkování“. 
Uvedl, že zápis z minulého zasedání ZM, který je uložen na sekretariátu městského úřadu, ověřili RNDr. Tomáš Hasík a 
pan Jiří Honzíček a nikdo ze členů zastupitelstva města k němu nevznesl připomínku.   
Starosta dále sdělil, že je přítomno 16 členů zastupitelstva města a dnešní zasedání je tudíž usnášení schopné. 
 

Starosta dále navrhl, aby dnešní hlasování probíhalo pomocí elektronického systému. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  
pro: 16                                                  proti:                                     zdrželo se:                        nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/1/2025 
 

Jako ověřovatele dnešního zápisu starosta navrhl Mgr. Martina Juska a Bc. Alici Vavřinovou. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  

pro: 14                                                    proti:                                   zdrželo se: 2                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   
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ZDRŽELO SE: 

Mgr. Martin Jusko Bc. Alice Vavřinová   

Ověřovatelé dnešního zápisu byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/2/2025 
 
Za členy návrhové komise starosta navrhl Mgr. Daniela Mikše a pana Vojtěcha Nezbedu. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování: 
pro: 14                                                   proti:                zdrželo se: 2                                         nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. Daniel Mikš Vojtěch Nezbeda   

Členové návrhové komise byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/3/2025. 
 
Následným bodem bylo schválení programu jednání.  
Program: 

1. Sbor dobrovolných hasičů Bohumín Kopytov _ poděkování 
2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 09.12.2024 
3. Dotazy a připomínky občanů 
4. Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
5. 1) Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - listopad 2024 
6. 2) Rozpočtové opatření č. 7/2024 
7. 3) Rozpočtové opatření č. 1/2025 
8. 4) Zrušení usnesení + Záměr - Smlouva o právu stavby_Projekt Koželuhy 
9. 5) Bezúplatný převod pozemku_Cyklostezka_ÚZSVM 
10. 6) Rozdělení dotací z rozpočtu města Čáslavi na rok 2025 z Programu SPORT 
11. Dotazy a připomínky zastupitelů 

 

Hlasování:  
pro: 16                                                  proti:                                     zdrželo se:                        nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Program dnešního zasedání byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/4/2025. 
 
Následně starosta uvedl, že dnešní jednání bude probíhat ke každému bodu zvlášť a na konci každého bodu bude 
přijato usnesení. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  
pro: 16                                                  proti:                                     zdrželo se:                        nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/5/2025. 
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Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 09.12.2025 
Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil. 

Starosta předložil usnesení č.j.: MěÚ/62988/2024/SEK ze dne 09.12.2024. 

 
Dotazy a připomínky občanů 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Občanu panu T. se nelíbí vystupování radního p. Rumla vůči některým občanům na zasedání zastupitelstva. Požádal, 
aby se dané neopakovalo.  
Radní J. Ruml reagoval a uvedl, že nebude odpovídat.  
 

Občan Pavel V. seznámil přítomné s tím, že byl vyšetřován policií ČR, protože pan tajemník M. Ronovský podal trestní 
oznámení na neznámého pachatele (a jako neznámého pachatele zde pan tajemník uvedl pana V., manžela 
místostarostky).  
Dále sdělil informace týkající se plánu odpadového hospodářství kraje, ukončení skládkování komunálního směsného 
odpadu, a nakonec k tomuto tématu podal dva dotazy a jednu žádost směřující k zastupiteli V. Málkovi. 
Zastupitel V. Málek uvedl, že se zde vyjadřovat nebude, pozval občana na jednání, které se uskuteční k dané 
problematice dne 24.02.2025 na Nové scéně Dusíkova divadla.  
 

Občan Radek H. požádal o vyjádření k podaným trestním oznámením, na které se pana starosty písemně dotazoval 
zastupitel V. Málek, konkrétně, kolik bylo podáno trestních oznámení představiteli města.  
Vyjádřil se pan starosta, který uvedl, že podal jedno trestní oznámení, a to na pana tajemníka (z důvodu podezření na závažný 

podvod při výběrovém řízení). Následně se vyjádřila paní místostarostka, která uvedla, že podepsala jednu žalobu (proti 

správnímu rozhodnutí ředitele KÚSK v souvislosti s žádostí města o souhlas s odvoláním stávajícího tajemníka MěÚ) a dále podepsala 
stížnost, která byla podána na zastupitele V. Málka k ČAK (porušení povinnosti, které mu jako advokátovi ukládá stavovský předpis, 

protože zákon o advokacii nedovoluje převzetí zastupování klienta, jehož zájmy jsou v rozporu s klientem dříve advokátem zastupovaným. Tzn. že 

dříve zastupitel V. Málek zastupoval město a před nedávnem zastupoval klienty proti městu).  Pan starosta ještě dodal, že jedno trestní 
oznámení podal pan místostarosta na neznámého pachatele (za hospodaření v Městské nemocnici Čáslav).  
Vyjádřil se radní J. Ruml a zastupitel V. Málek. 
 

17:30 hod. – příchod zastupitele Martina Horského. 
 

Starosta se následně dotázal na trestní oznámení, které podal zastupitel V. Málek na jeho osobu a další představitele 
města? 

 

Tajemník se vyjádřil k podanému trestnímu oznámení na pana tajemníka v souvislosti s podvodem při jeho tehdejšímu 
jmenování. 

 

Zastupitel V. Málek uvedl, že nepodal žádné trestní oznámení na představitele města. Podal pouze dvě trestní oznámení 
(jedno na jistého pána, který mu vyhrožoval a druhé na osobu, která o něm šířila informace, že čeká na úplatky od developerů). 
 

Vyjádřila se radní Z. Nezbedová.  
 

Občan pan J. požádal o to, aby koalice a opozice přestala „válčit“ a začala se zajímat o občany.  
Radní J. Ruml uvedl, že s názorem občana naprosto souhlasí.  
 

Občan Petr H. se vyjádřil k otázkám / odpovědím v Čáslavských novinách a požádal, aby tam byly uvedeny nejen otázky 
občanů položené na zasedání zastupitelstva, ale i odpovědi. 
  

Občan p. B. představil občanskou iniciativu Referendum Čáslav a pozval všechny přítomné na veřejné setkání 
v souvislosti s odpadovým hospodářstvím, které proběhne 24.02.2025 na Nové scéně Dusíkova divadla. 
 

Zastupitel V. Drda požádal, aby se přítomní zdrželi nejen nevhodných slov, ale i gest. 
  

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 

 
Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
Aktuální informace k městské nemocnici sdělil zastupitel a ředitel MěN Čáslav – MUDr. Ctibor Provazník. 

- kladný hospodářský výsledek v roce 2024 ve výši 1,8 mil. Kč (s příspěvkem města 40 mil. Kč + bezúročná půjčka 
10 mil. Kč) 
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- provoz nemocnice jde směrem nahoru 
- ambulance, hospitalizace i komplement - nárůst 
- zálohy od pojišťoven byly v roce 2024 21,3 mil. Kč, nyní by měly být 23,5 mil. Kč 
- do ekonomiky nemocnice zasáhne zákonné navýšení osobních nákladů zaměstnancům 
- personál odd. následné péče – primářka MUDr. M. Tvarohová ukončí působení a odejde do penze, péči 

prozatím zajistí MUDr. Kunc + jeden lékař, který má nastoupit, na primariát bude vypsáno výběrové řízení  
- gynekologicko-porodnické oddělení – nastoupil MUDr. Svoboda, porody: 01 – 26 porodů, 02 – zatím 6 porodů 
- udrží-li se výkon, sníží se finanční zátěž městu  
- na jaro je plánovaná schůzka s všeobecnou pojišťovnou 

 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Starosta poděkoval vedení nemocnice a všem zaměstnancům MěN, kteří se snaží, aby se nemocnice vrátila tam, kde 
byla v roce 2018 / 2019. 
Zastupitel M. Jusko se dotázal:  

1) V rozpočtu viděl nárůst osobních nákladů o 1 400 Kč všem zaměstnancům, ale v rozpočtu neviděl + 5% – 15% 
lékařům a  5% ostatním zaměstnancům. 

2) Ostatní výnosy? Meziročně nárůst o 10,5 mil. Kč – z čeho dané plyne? 
3) Doplnění letošního příspěvku? Co se od prosince změnilo, že v rozpočtovém opatření č. 1 je navýšení příspěvku 

o 9,3 mil. Kč? 
Odpověděl zastupitel a ředitel MěN Čáslav – MUDr. Ctibor Provazník, který dále přislíbil odpověď k bodu 2) zaslat 
písemně po prověření s ekonomkou nemocnice. Na bod 3) odpověděl starosta. 
Zastupitel V. Málek se vyjádřil k tvrzení o finančních ztrátách nemocnice a dále se dotazoval na soud, který byl veden 
s bývalou ředitelkou MěN Čáslav (Mgr. MUDr. Dita Mlynářová LL.M. - neplatnost rozvázání pracovního poměru) a na finanční dopady 
tohoto soudu a dále se dotazoval na soudní řízení vedené též s Mgr. MUDr. Mlynářovu LL.M.  a dále s MUDr. Geřábkem? 
Odpověděl zastupitel a ředitel MěN Čáslav – MUDr. Ctibor Provazník, který sdělil informace o tom, jak probíhalo 
rozvázání pracovního poměru s bývalou ředitelkou (standardně a podle zákona). K výroku soudu uvedl, že nemocnice 
musí bývalé ředitelce vyplatit 14 odstupných platů.  
Soudní oznámení Mgr. MUDr. Mlynářová LL.M. a MUDr. Geřábek podávala Armáda ČR – poslední informace je, že se 
odvolal státní zástupce k vyšší instanci.  
Radní J. Ruml se vyjádřil k hospodaření nemocnice za bývalého vedení města.  
Zastupitel V. Málek uvedl, k odpovědi na soudní řízení, že se neptal, jaká byla pravda, ale ptal se, jak dopadl rozsudek.  
 

Zastupitel F. Velímský se dotazoval, kdy bude hotové parkoviště před nemocnicí? 
Starosta uvedl, že parkoviště by mělo být hotové během prvního týdne v březnu.  
 

Tajemník vysvětlil, jak probíhá rozvázání pracovního poměru s vedoucím zaměstnancem, dále požádal o upřesnění 
rozvázání pracovního poměru s Mgr. MUDr. Mlynářovou LL.M. Ptal se, zda pochopil správně, že nemocnice neunesla 
nabídkovou povinnost (která plyne ze zákona) po odvolání z vedoucí funkce? 
Zastupitel a ředitel MěN Čáslav – MUDr. Ctibor Provazník odpověděl, že nabídka byla učiněna ústně, za účasti dalších 
dvou osob (pan Petr. P. a Ing. Pavlína K.). 
 

Zastupitel D. Tichý se dotazoval, zda je na porodnické oddělení podepsaná smlouva s pojišťovnou? 
Zastupitel a ředitel MěN Čáslav – MUDr. Ctibor Provazník odpověděl, že na rok 2025 ano.  
Zastupitel D. Tichý se dotazoval, zda bude na oddělení následné péče vypsáno výběrové řízení na primariát? 
Zastupitel a ředitel MěN Čáslav – MUDr. Ctibor Provazník odpověděl, že ano.  
 
Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 
2) Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - listopad 2024 
Zastupitel D. Mikš předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil. 

Hlasování:  
pro: 16                                                   proti:                    zdrželo se:                       nehlasovalo: 1 
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PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Martin Horský Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 
 

NEHLASOVALO: 

Ing. Josef Ruml    

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/6/2025. 
 
3) Rozpočtové opatření č. 7/2024 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti k rozpočtovému opatření.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil. 
Hlasování:  
pro: 16                                                   proti:                    zdrželo se:                      nehlasovalo: 1 
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Martin Horský Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 
 

NEHLASOVALO: 

Ing. Josef Ruml    

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/7/2025. 
 
4) Rozpočtové opatření č. 1/2025 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti k rozpočtovému opatření.  
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel M. Jusko se dotazoval na dotaci na hřiště ve Vodrantech v souvislosti s přebytkem hospodaření – o jakou 
částku se jedná? 
Starosta uvedl, že se jedná o 14 mil. Kč.  
 

Zastupitel F. Velímský poděkoval za navýšení částky dotací na titul kultura a spolková činnost. 
Starosta uvedl, že v příštím roce by rádi částky na příspěvky / dotace zvýšili (cca o 10 %). 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 

Hlasování:  
pro: 17                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Martin Horský Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek    

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/8/2025. 
 
5) Zrušení usnesení + Záměr - Smlouva o právu stavby_Projekt Koželuhy 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
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V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel M. Jusko uvedl, že s předloženým materiálem nesouhlasí – chybí mu v něm „park na severu – Na Výhledech“, 
který byl v původní studii a jehož zachování developer přislíbil na jednání zastupitelstva v listopadu. 
K danému se připojil zastupitel D. Tichý.  
Dále zastupitel M. Jusko požádal, aby vedení města dohlédlo na spol. PROFISTAV Koželuhy s.r.o., aby se takovéto 
odchylky od původního návrhu neopakovaly.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
  

Hlasování:  
pro: 12                                                 proti:                  zdrželo se: 5                                         nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Mgr. Daniel Mikš Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek 
 

ZDRŽELO SE: 

Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. David Tichý 

Mgr. Filip Velímský    

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/9/2025. 
 

6) Bezúplatný převod pozemku_Cyklostezka_ÚZSVM 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti. 
  

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel F. Velímský se dotazoval, zda město v daném lokalitě neplánuje vybudovat přechod? 
Místostarostka uvedla, že komunikace, o kterou se jedná, není ve vlastnictví města.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 

Hlasování:  
pro: 17                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Martin Horský Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek    

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/10/2025. 
 
7) Rozdělení dotací z rozpočtu města Čáslavi na rok 2025 z Programu SPORT 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel M. Horský se dotazoval na sportoviště mimo majetek města? Proč nejsou zahrnuty v dotačních titulech? 
Místostarostka uvedla, že byly posíleny dotace na činnost, proto nebyly doporučeny dotace na údržbu sportovního 
zařízení. 
Dovysvětlil zastupitel M. Horský.  
 

Následně se pan starosta a paní místostarostka vyjádřili ke koupi čáslavské sokolovny, k financování středočeským 
krajem. K danému promluvil také zastupitel V. Málek, zastupitel V. Drda, zastupitel D. Tichý.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 

 

Hlasování:  
pro: 17                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
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PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Martin Horský Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek    

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/11/2025. 
 

18:40 hod. odchod zastupitele V. Nezbedy. 

 

Dotazy a připomínky zastupitelů 

Starosta se vyjádřil k probíhajícím soudním řízením se spol. AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o.  
Následně se připojil zastupitel V. Málek.  

 

Místostarostka informovala o krácení dotace na výstavbu nové mateřské školy v ul. Prokopa Holého.  
Dále pozvala přítomné na Den otevřených dveří, který zde proběhne dne 12.03.2025 od 14:00 hod. do 17:00 hod. 
 

Následně místostarostka poděkovala všem, kteří se podíleli na realizaci modernizace učeben v základní škole ZŠ Čáslav, 
Sadová.  
Uvedla, že zde proběhne taktéž Den otevřených dveří, dne 27.03.2025 v odpoledních hodinách. 
 

Zastupitel M. Horský se dotazoval paní místostarostky: 
1) Kolik město získalo celkem dotaci na výstavbu nové mateřské školy? 
2) Kolik město získalo celkem dotaci na renovaci učeben v ZŠ Čáslav, Sadová? 
3) Zda město využilo dotaci na vybavení nové mateřské školy 
 

Místostarostka odpověděla, že dotace na výstavbu nové MŠ byla původně 95 mil. Kč, nyní to celých 95 mil. Kč nebude. 
Co se týká dotace na vybavení, tak k tomu uvedla, že dotace na velikosti naší školky prozatím není.  
Starosta uvedl, že renovace učeben v ZŠ Čáslav, Sadová vyšla na cca 40 mil. Kč. 
 

Nikdo další se do diskuse nepřihlásil. 

 
Informativní zprávy / Různé:  
- 
 
19:00  hod. - ukončeno jednání 

 
Na konci dnešního zasedání bylo přítomno 16 členů zastupitelstva města. 
Příští zasedání zastupitelstva proběhne dne 07.04.2025.  
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Martin Jusko a Bc. Alice Vavřinová 
Návrhová komise: Mgr. Daniel Mikš a pan Vojtěch Nezbeda  
Zápis vyhotovila: Zdeňka Veselá  
Celý záznam zasedání uveřejněn na webu města Čáslavi: 

o audiozáznam: https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2025-02-10/HerSie/HerSieHtml5.html 
o videozáznam: https://www.youtube.com/watch?v=7Mkj9ifgH3A 

 
PŘÍLOHY: Usnesení – č.j.:  MěÚ/12097/2025/SEK 
                 Listina přítomných zastupitelů 
                 Pozvánka ze dne 31.01.2025 
                 Kontrola plnění usnesení č.j.: MěÚ/62988/2024/SEK ze dne 09.12.2024 
                 Důvodové zprávy č. 1 – 6 
 
 
 

https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2025-02-10/HerSie/HerSieHtml5.html
https://www.youtube.com/watch?v=7Mkj9ifgH3A
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Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r.  
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
Mgr. Martin Jusko v. r.                                                                                                                                Bc. Alice Vavřinová v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                           členka zastupitelstva 
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PŘEHLED USNESENÍ Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA ČÁSLAVI ZE DNE 10.02.2025 

TEXTOVÁ ČÁST USNESENÍ ČÍSLO USNESENÍ 

 Hlasování pomocí elektronického systému ZM/1/2025 

 Ověřovatelé zápisu ZM/2/2025 

 Členové návrhové komise ZM/3/2025 

 Program dnešního zasedání ZM/4/2025 

 Průběh zasedání ZM/5/2025 

 Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - listopad 2024 ZM/6/2025 

 Rozpočtové opatření č. 7/2024 ZM/7/2025 

 Rozpočtové opatření č. 1/2025 ZM/8/2025 

 Zrušení usnesení + Záměr - Smlouva o právu stavby_Projekt Koželuhy ZM/9/2025 

 Bezúplatný převod pozemku_Cyklostezka_ÚZSVM ZM/10/2025 

 Rozdělení dotací z rozpočtu města Čáslavi na rok 2025 z Programu SPORT ZM/11/2025 

 
   
 
 
 
 
   
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r.  
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
Mgr. Martin Jusko v. r.                                                                                                                                Bc. Alice Vavřinová v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                           členka zastupitelstva 
 


